

An Initiative on Jointly Building The Global Green Supply Chain (GGSC) of Forest Products

We are fully aware that forest is the main carrier of the terrestrial ecosystem and the shield for human survival and development, whichever growth closely related to human civilization; we share the common responsibilities to conserve forest resources, safeguard ecological security and promote green development.

We believe wood is an important reproducible and recyclable material with extraordinary carbon sequestration capabilities. Forest industry is a sunrise sector that adapts to and mitigates climate change, and spearheads green and low-carbon development.

We understand that the forest resources worldwide have been decreasing and degrading, which seriously hampers social and economic sustainable development. As a result, the forest industry is facing severe challenges. Promoting the sustainable use of forest resources has become the common consensus of the international community.

We recognize that the green and sustainable development of forest industry requires joint efforts by governments, universities, research institutions and the industry, as well as in-depth cooperation across sectors, regions, and borders.

Therefore, we are here calling for forest products businesses, industry associations, research institutions, governments and international organizations to work together, as to: jointly build a stable and well-ordered 'Global Green Supply Chain' of forest products; effectively bridge up the upper-, mid- and down-stream across the industry chain; develop a green and sustainable system, covering: production, distribution and consumption of forest products; enhance the green transformation and upgrade of the industry, increase the utilization efficiency and effectiveness of forest resources, and eventually provide more and better forest products for consumers both at home and abroad.

We believe, by practicing the green development concept, and embracing the principle of joint contribution, shared benefits, and a win-win business environment in a fair, just, credible, prudential, progressive and well-organized manner the industry will greet a brighter future, and make greater contribution to the sustainable development and human well-being.

Initiator:

Supporter:

关于协同构建 全球林产品绿色供应链的倡议

我们深知，森林是陆地生态系统的主体，是人类生存发展的重要保障，森林的兴衰与人类文明息息相关，保护森林资源、维护生态安全、推动绿色发展是我们共同的责任。

我们认为，木材是重要的可再生、可循环材料，具有卓越的固碳功能，林产工业是适应和减缓气候变化、引领绿色低碳发展的朝阳产业。

我们了解，全球森林资源仍呈现不断减少和退化趋势，严重制约经济社会可持续发展，林产工业发展正面临严峻挑战，推动森林资源的可持续利用，已经成为国际社会的基本共识。

我们意识到，实现林产工业的绿色可持续发展，需要政产学研各方面的协同努力，需要跨部门、跨区域、跨国界的深度合作。

我们倡议，林产品企业、行业协会、科研机构、政府部门和国际组织携起手来，共同构建稳定有序的全球林产品绿色供应链，实现产业链上中下游的有效对接，形成绿色可持续的林产品生产、流通和消费体系，促进林产工业的绿色转型升级，提高森林资源利用效率和效益，为国内外消费者提供更多、更好、更优质的林产品。

我们坚信，只要始终不渝地践行绿色发展理念，坚持公平、公正、公信，共建、共享、共赢和审慎、渐进、有序原则，林产工业发展必将迎来更加美好的明天，必将为全球可持续发展和人类福祉做出更大的贡献。

倡议机构

支持机构